

RULES OF PLAY

Crazy 8s

Ages 5+
2-4 players



Object

Be the first player to get rid of all your cards.

Set Up

Shuffle the cards and deal five cards to each player (eight cards if there are only two players). Arrange your cards by suit (color) and number.



Place remaining cards face down in a draw pile where everyone can reach them. Turn over the top card and place it face up in a discard pile next to the draw pile. If the top card is an 8, put it back in the middle of the draw pile and turn over a new card. Play moves clockwise.

How to Play

On your turn, discard one card from your hand that it is either the same suit or same number as the top card in the discard pile. If you don't have a card to discard, you must draw cards from the draw pile until you draw a card that can be played. All of the cards you draw become part of your hand. It is now the next player's turn.



Playing a Crazy 8!

You can play a Crazy 8 if you are holding a Crazy 8 in your hand and you cannot play any other cards in your hand OR you draw a Crazy 8 while drawing cards from the draw pile. When you play the Crazy 8, you may change the suit to any suit of your choosing. The next player must play a card from that suit or play a Crazy 8.

Game End

The first player to get rid of all of her cards wins.

Variations

For a more challenging game add one or more of these variations.



When a 1 is discarded, the next player in rotation loses a turn.



When a 2 is discarded, the next player in rotation must discard two cards. If he cannot discard two cards he must draw as usual until he draws two cards he can play.



When a 12 is discarded, the direction of play reverses.



Peaceable Kingdom®
Berkeley, CA 94710
peaceablekingdom.com
© 2015 Peaceable Kingdom

Illustrations © 2008, 2015 Valeria Petrone.

遊戲規則 瘋狂八八

適合5歲以上
2-4位玩家



遊戲目的

成為第一位出完手牌的玩家。

遊戲設置

洗牌並發給每位玩家5張牌（在兩人遊戲時，雙方各發八張牌），將手牌以顏色與數字來分類整理。



將剩下的牌放置在所有人方便拿到的地方當作抽牌堆，將抽牌堆最上面一張翻開當作棄牌堆，放在抽牌堆旁邊，如果翻開的牌是數字8，將它放回抽牌堆的中間並重新翻開一張牌。依順時針方向遊玩。

如何玩？

在你的回合，打出一張與當前棄牌堆最上方卡片顏色或數字相同的牌，如果你無法出牌，你一定要抽牌，直到你抽的牌可以被打出，所有你抽的牌都變成手牌，然後換下一位玩家的回合了。



打出瘋狂八八

你隨時可以打出瘋狂八八（數字8的牌）。如果當你沒有其他牌可以打時，而手中有瘋狂八八，必須打出這張牌；或是在抽牌的過程中抽到，也要打出來。

當你打出瘋狂八八，你可以將當前的顏色做任意更換、改變，下一位玩家所打的牌必須依照你所說的顏色，或打出瘋狂八八。

遊戲結束

最先將手牌出完的玩家獲勝！遊戲結束！

變體規則

為了讓遊戲變得更有挑戰性，你可以加入下列這些規則。



當數字1被打出來，下一位玩家會被跳過（不能出牌）。



當數字2被打出來，下一位玩家必須打出兩張牌，如果無法打出兩張牌，他仍必須持續抽牌，直到他可以打出兩張牌。



當數字12被打出來，遊玩的順序會反轉（跟原本方向相反）。



中文翻譯：大捲
中文校稿：鼎仁、彥佑
中文編輯／LOGO設計：阿圭
中文發行：GoKids玩樂小子

Peaceable Kingdom®
Berkeley, CA 94710 peaceablekingdom.com
© 2015 Peaceable Kingdom

Illustrations © 2008, 2015 Valeria Petrone.

© 2016 Kids Power International Ltd. GoKids 玩樂小子 All Rights Reserved.

所有中文翻譯文字、排版均為兒童動力國際有限公司版權所有。
版權所有，翻印必究。

